

**Application Form for Return of Self-Arranged Fire Insurance Policy
樓宇按揭火險保障計劃退還自行安排保單之申請表**

Standard Chartered
渣打銀行 

To : Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank")
Banking Operations, Retail Lending
17/F Standard Chartered Tower, 388 Kwun Tong Road, Hong Kong
Tel: 2886 8863

致: 渣打銀行(香港)有限公司 (「銀行」)
銀行營運部
香港觀塘道三百八十八號渣打中心十七樓
電話 : 2886 8863

Date 日期 _____

Please return the original signed copy of this form to any of our Branches or the above address.
請把此表格已簽署之正本交回任何渣打分行或上述地址。

Mortgage Loan Account Number: 按揭貸款戶口號碼:	
Mortgaged Property Address: 按揭物業地址:	

I/We would like to request the return of the Self-arranged Fire Insurance Policy submitted for the following reason. I/We understand that the request is subject to the final approval of the Bank.

本人/吾等欲就以下原因申請退還本人早前所遞交之自行安排之火險保單。本人/吾等明白有關申請必須經銀行之最後批核。

The Policy was not accepted by the Bank; or
該保單不獲銀行接納；或

The above-mentioned mortgage loan has been fully redeemed
上述按揭貸款已全數贖回

Please mail the Self-arranged Fire Insurance Policy to the following address:
請郵寄該自行安排之火險保單至以下地址:

Postal Address
郵寄地址:

Remarks: The Fire Insurance Policy will be mailed to the mortgage correspondence address unless specified above.

附註: 如未有於上面列明郵寄地址，該火險保單將會郵寄到按揭貸款通訊地址。

Signature(s) 簽署	Signature(s) 簽署
Name of Borrower(s) [If the Borrower is a shell company, Name of Guarantor(s)]: 貸款人姓名 (若貸款人為空殼公司，則擔保人姓名)	Name of Mortgagor(s): 按揭人/抵押人姓名
HKID No.: 香港身份證號碼 _____	HKID No.: 香港身份證號碼 _____
Tel No.: 電話號碼 _____	Tel No.: 電話號碼 _____